
 
 

Skolebestyrelsesmøde Fladsåskolen 

Dato: 24. februar 2022 

Tid: 17.00 – 19.00 

Sted: afd. Mogenstrup 

 

Tilstede: Heidi Nonbo, Karen Berner Skipper, Camilla Nerup, Sine Stricker Jakobsen, Trine Ulrik Aaby 

Toftlund, Charlotte Nielsen, Magnus Sørensen, Søren Holm Christensen og Bo Hauge Laursen. 

Gæst: Andreas Nielsen (daglig leder indskoling/mellemtrin afd. Mogenstrup) 

Afbud: Tobias Christensen, Oscar Broager, Abed el Aziz Tabbara, Anders Rostgaard Birkmann, Rikke 

Næstholdt, 

Fraværende:  

 

Referat: Søren Holm Christensen 

 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden 

Referat:  

Godkendt 

 

2. Punkter til eventuelt 

Referat: 

Godkendt 

 

3. Nyt fra elevrådet 

(10 min) 

Referat: 

Mogenstrup: 

- Elevrådet har drøftet deltagelse i Rynkeby løbet på sidste elevrådsmøde og der var stor 

opbakning fra elevrådet til at deltage.  

- Desuden har elevrådet haft den nye skraldeordning på skolen op på elevrådsmødet. Der har i 

nogen klasser været en lille udfordring med hvordan man sorteret skraldet. Elevrådet har 

derfor nedsat en skraldegruppe bestående af 5-6 elever fra elevrådet som sammen med Claus 

(Serviceleder) vil finde ud hvordan man tydeligere kan markere i hvilken affaldsbeholder  det 

forskellige skrald skal være i.  

- Verdensmål-plakater som er indkøbt ønsker elevrådet hænges op i gangen  

- Elevrådet undrer sig over hvorfor mobiltelefon skal i skabet, når man også kan få de forskellige 

sociale medier på computeren. Begrundelse er, at det er lettere at begrænse den skjulte og 

forstyrrende brug, når det foregår på pc. 



 
Korskilde: 

- Har et ønsker om at købe forskellige spil til 12 pause.  

- Mellemtrinet vil fremover en gang om uge lave fællesaktiviteter i pausen  

 

 

4. Kort nyt 

(alle – 20 min) 

Referat:  

- Dannelse af kommende 0. klasser blevet vedtaget i byrådet i onsdags. Forældre får først 

endelig svar på hvilken skole/afdelingen deres barn skal starte på i begyndelsen af uge 9.  

- Der er i gang processen omkring samarbejdsklimaet mellem  direktør og lederne inden for CUU  

- Der er i kommunen sat gang i en granskning kommission omkring de udsatte børn og unge, 

herunder 20.2  området.  Granskningen forventes at være færdig i løbet af foråret. 

- Drøftelse om udmelding i pressen om skolernes håndtering af skoledagens længde.  

 

 

5. Nyt fra formandsgruppen 

(Heidi/Anders – 15 min) 

Referat:  

- Valgbestyrelsen har fået BUU’s accept af ikke at afholde suppleringsvalg for afgået 

skolebestyrelsesmedlem, da det ordinære valg til skolebestyrelsen allerede er i perioden april - 

juni.  

 

 

6. Budgetstatus 

(SHC – 5 min) 

 

Referat:  

- Skolen forventer at komme ud af skoleåret med et overskud på ca. kr. 500.000 

 

7. Status på dannelse af kommende skoleår 

(BHL/SHC –  15 min) 

Referat:  

- Da budgettet først bliver endelig vedtaget mandag den 28.2 2022 bliver de sendt ud som bilag 

til næste skolebestyrelsesmøde. 

- Samlet set forventes tildelingen at være meget lig inde værende skoleår. Dog med den forskel 

at der er en større tildeling næste år til 20.2 mens der er en mindre tildeling til alm. Begrundet i 

at Fladsåskolen har 2 færre klasser næste år end i år.  

-  

 

8. Ansøgning af fondsmidler (Villum) vedr. understøttelse og udbygning af skolens teknologi 

forståelse/MakerSpace 

(Andreas – 10 min) 

Referat:  



 
- Andreas orienterede om hvad makerspace/ teknologiforståelse er og hvordan vi arbejder med 

det på Fladsåskolen.  

- I år har det været et øve år hvor alle medarbejder skulle lærer maskinerne at kende.  

- Udover at teknologiforståelse næste år fortsat skal indgå i alle klasser bliver der lavet en ekstra 

indsats med teknologiforståelsen på 4. årgang, hvor en af deres nuværende UUV lektioner 

omdannes til en teknologi forståelse lektion.   

- Skolen søger yderligere fondsmidler til indsatsen. 

 

9. Status på indskoling-mellemtrin afd. Mogenstrup v. Andreas Nielsen 

(Andreas – 10 min) 

Referat:  

- Der har været rigtig meget covid fravær på skolen. Først har eleverne været ramt og 

efterfølgende har det været personalet der er ramt. 

- En klasse har været særlig ramt af mange lærerskift, hvilket har givet en del udfordringer. For at 

løse udfordringen er der flyttet gode faste lærere over til varetagelse af klassen/lektioner med 

forventning om at løsningen fastholdes kommende skoleår.  

- I uge 10 er der emneuge på skolen med emnet ”det gode liv” – torsdag fra kl. 15 – 17 er der 

åbent hus for forældre.  

- Det opleves rigtig positivt, at det nu  er muligt igen at afholde møder fysisk  på skolen.  

 

 

10. Orientering om forhold vedr. skolens bygninger og udenoms arealer 

(SHC/BHL – 5 min) 

Referat:  

- Pavillonen med musiklokale vil fra skoleåret 2023-2024 blive fjernet, da den har så har stået der 

i den tilladte periode på max 5 år. Skolen er blevet bedt om at med forslag til en fremtidig 

placering af musiklokale inden for de nuværende bygningsrammer.  

- Kælderen på afd. Mogenstrup er helt ryddet og kan nu brugs som depot for medarbejder og 

klasserne efter aftale med servicemedarbejderne.  

 

 

11. Status på busser, transport og trafik 

(SHC/BHL – 5 min) 

Referat:  

- Intet nyt  

 

12. Høringssvar af facilitetsplan 

(BHL – 10 min) 

Referat:  

- Bo har udsendt forslag til høringssvar og vil anbefalede et fælles høringssvar fra MED og 

skolebestyrelsen. Hvis der er forslag til ændring sendes det til Bo inden onsdag.   

 

 

13. Regler for sponsorater – holdningen til indsamlinger 

(BHL – 15 min) 



 
Referat:  

- Holdninger til sponsorater, indsamlinger og ”forældre-bidrag” (at ligne med indsamling) blev 

drøftet – her under bestyrelsens holdning til eksempelvis elevråds forslag om deltagelse i 

Rynkebyløbet. Sponsorater er der i almindelighed ikke opbakning til. Bestyrelsen er ligeledes 

ikke begejstret for indsamlinger via forældre-bidrag, men er dog ikke endeligt besluttet.       

- Der skal politisk godkendes hvis der skal søges fonde og sponsorater.  

 

 

 

14. Eventuelt 

( – 5 min) 

Referat:  

- Vedr. Ordblinde træning. Der gennemføres i øjeblikket ”brush up”-kursus for ordblinde elever 

på skolen. Der spørges ind til opfølgningen i forhold til den rapport, der bliver lavet på hver 

elev. Skolen var ikke bekendt hermed. (efter mødet - Ordblinde.dk melder at rapporten er 

tænkt som en service/status til forældre). 

- Spørgsmål om hvordan/hvornår terminsprøve karakter bliver meldt ud ?  Der bliver undersøgt 

til næste møde hvordan der i år er blevet meldt ud.  

 

Oversigt over bestyrelsesmøder 2021-2022 
26/08  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

06/10  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

23/11  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

17/01  mandag afd. Korskilde   kl. 19-21 

24/02  torsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

20/04  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

07/06  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

 


